
شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
 ۱۲ به   ۹ از  استان  قرمز  شهرهای  گفت:  اهواز 
شهر افزایش پیدا کرده است که نیازمند رعایت 

هر چه بیشتر پروتکل های بهداشتی است.
دکتر فرهاد ابول نژادیان اظهار داشت: با توجه به 
آخرین بررسی های صورت گرفته از سوی وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در خصوص 
شیوع بیماری کرونا در استان، شهرهای دزفول، 
آبادان، رامهرمز، شوش، شوشتر، کارون، امیدیه، 
اندیمشک، ماهشهر، مسجدسلیمان، هندیجان و 
گتوند در وضعیت قرمز، شهرهای اهواز، بهبهان، 
و  نارنجی  وضعیت  در  خرمشهر  و  حمیدیه 
شهرهای آغاجاری، اندیکا، ایذه، باغملک، باوی، 
دشت آزادگان، رامشیر، شادگان، لالی، هفتکل و 

هویزه در وضعیت زرد قرار دارند.
قرمز  شهرهای  افزایش  به  توجه  با  افزود:  وی 
ضمن  استانی ها  هم  تا  است  لازم  استان، 
از هرگونه حضور  رعایت پروتکل های بهداشتی 
رسمی  غیر  های  بازارچه  تجمع ها،  و  درآیین ها 
و... به شدت پرهیز کنند، دست های خود را به 
صورت مرتب با آب و صابون بشویند و در هنگام 

خروج از منزل حتما از ماسک استفاده کنند.

وضعیت  که  آنجایی  از  داد:  ادامه  نژادیان  ابول 
اهواز نیز از پس از چند روز ثبات، از حالت زرد به 
نارنجی تغییر پیدا کرده این، زنگ خطر افزایش 
موارد را به صدا در آورده است بنابراین از مردم 
من  پویش  به  پیوستن  با  تا  می شود  درخواست 
ماسک می زنم یاریگر مدافعان سلامت در مبارزه 

با کرونا باشند.
شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
روزانه  است  ممکن  وضعیت  این  گفت:  اهواز 

در  بیماران  شناسایی  وضعیت  به  توجه  با  و 
امیدواریم  و  کند  پیدا  تغییر  شهرستان  هر 
کنترل  شاهد  مردم  همکاری  و  همراهی  با 
در  بیماری  این  سریعتر  هرچه  کنی  ریشه  و 

باشیم. استان 
اعلام  کرونا خورستان  مدیریت  ستاد  سخنگوی 
ملی  ستاد  سوی  از  محدودیت  اعمال  کرد: 
این  که  شده  ابلاغ  خوزستان  شهر   ۹ به  کرونا 

محدودیت ها از ۱۲ تیرماه اجرایی شد.

به گفته رضا نجاتی این محدودیت ها در شهرهای 
اندیمشک،  رامهرمز،  دزفول،  امیدیه،  آبادان، 
اعمال  شوشتر،مسجدسلیمان  شوش،  ماهشهر، 
شد که بر این اساس فعالیت تمامی آرایشگاه های 
موزه،  باغ  و  موزه   آرایشی،  سالن های  و  زنانه 
مدارس ،  علمیه،  حوزه های  کودک ،  خانه های 
حرفه ای،  و  فنی  آموزشگاه های  دانشگاه ها، 
مصلاها،  و  مساجد  پرخطر،  ورزشی  سالن های 
سرپوشیده،  استخرهای  کتابخانه ها،  زبانسرا، 
تالارهای پذیرایی، مدارس شبانه روزی، کافه هاو 
چایخانه ها تا اطلاع ثانوی در این شهرها ممنوع 
 ، مذهبی   ، عروسی  و  ترحیم  مراسم  و   است 
خوزستان  استان  در سراسر  همایش  و  فرهنگی 
ممنوع بوده و باشگاه های ورزشی پر خطر مانند 

کشتی و جودو نباید فعالیت داشته باشند.
با  خوزستان  در  کرونا  مدیریت  ستاد  سخنگوی 
های  محدودیت  نیز  اهواز  شهر  در  اینکه  بیان 
اعمال می شود گفت:   آینده  هفته  تا  بیان شده 
فعالیت ادارات و بازار در این شهرها مانند روال 

قبل ادامه خواهد داشت.
استان خوزستان ۶ هفته است که در اوج شیوع 
بیماری کرونا قرار دارد و وضعیت آن قرمز است.

نماینده مردم شهرستان دزفول در مجلس شورای اسلامی گفت: 
هر مسئولی در هرجایگاهی باید پاسخگوی عملکرد خویش باشد و 
در هر صورت دست مفسدان اقتصادی از مدیریت کشور قطع شود.

اسلامی  شورای  مجلس  در  دزفول  شهرستان  مردم  نماینده 
با  مبارزه  از شیوه  را فصل جدیدی  انقلاب  رهبر  اخیر  فرمایشات 
با  باید همواره شاهد مبارزه  فساد در کشور دانست و اظهار کرد: 
مفسدان اقتصادی در کشور باشیم تا مردم احساس کنند همگی در 

برابر قانون یکسان و پاسخگو هستند.
وی افزود: اگر ما به دور از نگاه های جناحی و سیاسی با مفسدان 
برخورد کنیم دیگر هیچ شخص و جریانی برای خود حریم امنی 
قائل نخواهد بود و در این صورت هر مسئول در هر جایگاهی که 

هست باید پاسخگوی عملکرد خود باشد.
بیان  اسلامی  در مجلس شورای  دزفول  نماینده مردم شهرستان 

کرد: در هر صورت دست مفسدان اقتصادی از مدیریت کشور باید 
بدون هیچ گونه ملاحظه ای قطع شود زیرا امروز یکی از اصلی ترین 

مطالبات مردم از مسئولین نظام همین امر مهم و حیاتی است.
وی یکی از برنامه های جدی در مجلس را مقابله با فساد دانست و 
گفت: مسئولین باید در راستای شیوه ای صحیح و کارشناسی شده 
در مسیر مبارزه با فساد حرکت کنند و ما در مجلس نیز وظیفه خود 

میدانیم هرآنچه در توان داریم در این مسیر بکار گیریم.
سید احمد آوایی پیشگیری از فساد را بسیار مهم دانست و تصریح 
کرد: پیشگیری از فساد از یک طرف با انتخاب مدیران صادق و 
خدمتگزار در امورات اجرایی کشور محقق خواهد شد و از سوی 
به  از فساد  را در زمینه پیشگیری  لوایحی  باید  دیگر قوه قضاییه 

مجلس ارائه نماید.
وی اذعان کرد: مجلس شورای اسلامی ضمن نظارت همه  جانبه 

بر دستگاه ها و نهادهای کشور می تواند نقش بسزایی در این امر 
داشته باشد چراکه نظارت دقیق و شیوه عملکرد نهادهای اجرایی 
نیز یکی از بازدارنده ترین راه های مبارزه با فساد اداری در کشور 

خواهد بود.

رئیس اتحادیه مرغداران خوزستان با انتقاد از شیوه قیمت گذاری 
تولید  هزینه  تولید گفت:  هزینه های  افزایش  به  توجه  بدون  مرغ 
مرغ در سایه نبود نظارت در بخش نهاده ها افزایش و کنترل قیمت 

بدون نظارت بر سایربخش ها کمر تولیدکننده را می شکند.
محمدحسین زمانی راد اظهار داشت: در شرایطی که امسال از سوی 
مقام معظم رهبری به نام جهش تولید نامگذاری شده است ولی در 

حوزه صنعت مرغ عکس قضیه در حال شکل گیری است.
توان  تمام  با  و  صادقانه  مرغداران  که صنف  درحالی  افزود:  وی 
ستاد  کارگروه  متاسفانه  مردم هستند،  غذایی  امنیت  تامین  دنبال 
حضور  بدون  و  صدا  و  سر  بی  اقدامی  در  کشور  بازار  تنظیم 

نمایندگان تولیدکننده قیمت مرغ را تعیین کردند.
رئیس اتحادیه مرغداران خوزستان ادامه داد: متاسفانه در جلسه 4 
تیرماه کارگروه ستاد تنظیم بازار برخلاف بندهای قانونی 4 ماده 
قانون کشوری و 7 اساس نامه سازمان حمایت و جدول آنالیز قیمت 
مرغ و همچنین بدون توجه به پیشنهادات جهادکشاورزی قیمت 

مرغ را مشخص و به کشور ابلاغ کرد.

وی ادامه داد: در این تعیین قیمت، متضرر اصلی تولیدکننده است. 
ابزار  با  و  را رها  نظارتی خود  نظارتی شأن  متاسفانه دستگاه های 
تعیین قیمت تمام شده دنبال نظارت هستند. تاوان این نبود نظارت 

بر قیمت ها را تولید کننده مرغ می دهد.
نهاده  های موثر در  نبود نظارت سبب شده  بیان داشت:  زمانی راد 
تولید مرغ بیش از پیش افزایش قیمت داشته باشند. کنجاله سویا 
از ۲50 تومان به هفت هزار تومان رسیده و یا قیمت ذرت خوراکی 

برای مرغ به بالای 3 هزار تومان رسیده است. این افزایش قیمت 
فشار زیادی به تولید کننده وارد می کند. نهادهای نظارتی به جای 

کنترل قیمت در این بخش به تولیدکننده فشار می آورند.
این تولیدکننده ادامه داد: افزایش قیمت فقط محدود به نهاده های 
طیور نبوده و در بخش ریز مغذی ها، دارو، کارگر، حمل و نقل  و 
نظارت  نبود  است.   یافته  افزایش  بسیار  قیمت ها  بخش ها  سایر 

سبب شده قیمت جوجه به بالای 5 هزار تومان برسد.
رئیس اتحادیه مرغداران خوزستان اظهار داشت: در سال گذشته 
به دلیل همین قیمت گذاری غیرواقعی تولید کننده مجبور شد مرغ 
تولیدی را 4 هزار تومان کمتر از قیمت تمام شده به بازار ارائه دهد. 
در همین شرایط کرونا در مرغداری  ۲0 هزار واحدی در شب عید 
تومان  میلیون  از ۱50  بیش  تولیدکننده  تولیدی؛  دوره  در یک  و 

متضرر شد.
به جای کنترل قیمت در بخش  ادامه داد: نهادهای نظارتی  وی 
انصاف  را در بخش نهاده ها کنترل کنند؛.  باید قیمت  تولید کننده 

نیست نبود نظارت در بخش های دیگر را تولیدکننده بدهد.

سال هاست  ایذه  شهر  زباله های  و  بیمارستانی  پسماندهای  بحث 
تدبیری  تاکنون هیچ  ولی  رسانه های مختلف شده  بحث نخست 

برای رفع این معضل اندیشیده نشده است.
مردم در اعتراض به تلنبار شدن زباله های بیمارستانی، می گویند: 
پاس  دیگری  زمین  به  را  توپ  متولی  ارگان های  از  کدام  هر 

می دهند؛ هیچ کس به دنبال ارائه  یک  راهکار درست نیست.
دفن  مکان  تغییر  که  دارد  این  از  حکایت  میدانی  مشاهدات 
پسماندهای شهری ایذه از منطقه  راسفند به گودال های کوره های 
آجرپزی قدیم )کنار قبرستان روضه الزهرا(، نه تنها تغییری در اصل 
موضوع ایجاد نکرده، بلکه با آمدن کرونا وضع بدتر هم شده است.

بیمارستان شهدای ایذه اگر با همین وضع پیش برود، زیر تلی از 
زباله ها مدفون می شود. زباله هایی که محلی امن برای انتشار هر 
نوع بیماری هستند. مردم به عناوین مختلف اعتراضات مدنی خود 
را به گوش رسانه ها می رسانند ولی نه زباله ها از سر جایشان  تکان 

می خورند، نه مدیران شهری از پشت میزشان.
فرمان  همین  با  راهکار  بدون  ایذه  شهرداری  و  شهر  شورای 
می خواهند تا پایان عمر شورا پیش بروند. شبکه ی بهداشت در این 
مورد از دسترس خارج است. این وسط می ماند فرماندار شهرستان.

حسین لامی زاده فرماندار ایذه در همین رابطه طی تماس تلفنی 
کرونا  بیماری  کرد:  عنوان  ایذه،  شهرستان  در  ایلنا  خبرنگار  با 
شرایط پیچیده ای را برای ما به وجود آورده، طی مدتی که سکان 
زباله های  دفن صحیح  قول  شده،  سپرده  من  به  ایذه  فرمانداری 
بیمارستانی طی جلسه ای که با این مجموعه داشتیم داده شد، دو 

ماه از آن زمان گذشت و هنوز خبری نیست.
وی ادامه می دهد: با توجه به عدم وجود دستگاه زباله سوز در این 
و  خوزستان  استاندار  کمک  با  و  اعتبارات  طریق  از  ما  مجموعه، 
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز یک دستگاه زباله سوز برای 
بیمارستان شهدای ایذه تهیه و درحال راه اندازی نهایی آن هستیم.

لامی زاده، گفت: طی دو ماه گذشته مجموعه شبکه ی بهداشت، 
مکانی برای دفن زباله های خود در نظر گرفته و ما شخصاً از این 

محل دیدن کردیم، قرار شد به سرعت دست به کار شوند. متأسفانه 
به  پسماندها  مدیریت  عدم  از  خوبی  خبرهای  عمومی  افکار  در 
گوش نمی رسد. محلی که در حال حاضر مورد بحث هست و گفته 
می شود زباله ها به شکل انبوه در آنجا رها شده اند را ندیده ام ولی 
تماس هایی دراین باره با من گرفته شده و شخصاً به این موضوع 

ورود خواهم کرد.
فرماندار شهرستان ایذه، ادامه داد: متأسفانه این مسئله مستقیماً به 
کم کاری شبکه ی بهداشت و شهرداری ایذه مربوط می شود. باید 
گفت مدیران شهرستان شرح وظایف خود را آن گونه که باید بلد 
نیستند و با توجه به حُسن اخلاق مردم این شهر، دیده می شود که 
در قبال مردم، مدیران کم کاری می کنند. تمام توان ما در جهت 
هرچند  نداریم  تعارفی  هیچ کس  با  و  است  قانون  درست  اجرای 
عدم  به  نسبت  مدیران  از  برخی  از طرف  دیده می شود  متأسفانه 

اجرای صحیح قوانین مقاومت هایی صورت می گیرد.
تمام  ما  ایذه،  طایفه ای  بافت  دلیل  به  کرد:  عنوان  زاده  لامی 
که  جایی  تا  که  بود  مسئله  این  روی  کرونا  دوران  در  تلاشمان 
را  آن ها  و  جلوگیری  مراسمات  برگزاری  از  هست  توانمان  در 

مدیریت کنیم.
فرماندار ایذه در پاسخ به پرسش خبرنگار ایلنا مبنی بر اینکه برخی 
این  در  عزا  مراسمات  ثابت  پای  خود  که  ایذه  شهر  مدیران  از  
گفت:  کرد؟،  توجیه  مردم  برای  می شود  چگونه  را  هستند  شهر 
که  است  شده  باعث  عزا  مراسمات  در  شهری  مدیران  حضور 
مردم آن گونه که باید کرونا را جدی نگیرند. باور عمومی با دیدن 
اولیه ی آن،  نتیجه ی  افراد دراینگونه مراسمات تغییر کرده و  این 
تغییر جایگاه ایذه از یک شهر سفید به سمت وضعیت قرمز بوده 
است. مردم وقتی مدیران شهری را در این گونه مراسمات می بینند 
دچار دوگانگی برداشت می شوند و فکر می کنند اصلًا همه ی این 
توصیه ها جدی نبوده و اگر کرونایی در کار بود، اول ازهمه مدیران 

شهری باید برای مقابله با آن اقدام می کردند.
لامی زاده بیان داشت: انتظار این است که مدیران این شهر متوجه 

باشند در شهری دارند خدمت می کنند که عنوان پایتخت فرهنگی 
ایل بختیاری را دارد و هرگونه عملکرد درست و غلطی از جانب 
عمومی  رسانه های  در  گسترده ای  منفی  بازتاب  می تواند  آن ها 
نیست  پسندیده  بختیاری،  ایل  فرهنگی  پایتخت  در  باشد.  داشته 
خبرساز  بیمارستانی  پسماندهای  مدیریت  و  زباله ها  بحث  آن قدر 

شود تا جایی که باعث افزایش  نگرانی ها گردد.
بلکه  بهداشت،  شبکه ی  و  شهرداری  نه تنها  موضوع   این  در 
عمومی  افکار  پاسخگوی  باید  و  است  مقصر  هم  محیط زیست 

باشند.
فرماندار ایذه در پاسخ به این پرسش خبرنگار ایلنا که فکر نمی کنید 
و  مانده اند  پست  در یک  بیش ازاندازه  این شهر  مدیران  از  برخی 
فعالیت های  روند  شدن  کند  باعث  ارگان ها  برخی  در  عدم تغییر 
شهری شده است؟، گفت: نیاز به تغییرات، بسیار احساس می شود 
و امید است مدیران این شهر از روزمرگی خارج شوند و تمام توان 
خود را در جهت ایجاد تغییرات اساسی به کار گیرند. بادست خالی 
و به تنهایی نمی شود در شهرستان تغییر ایجاد کرد و نیاز است که 
تمامی ارگان ها به عنوان بال های اجرایی فرمانداری به وظایف خود 
درست عمل کنند تا کار برای ما پیچیده نشود. گلایه های مردم 
نسبت به عدم دفن صحیح و رهاسازی زباله ها  کاملًا صحیح و بر 
حق هست و هیچ کم کاری پذیرفته نیست. حالا چه این کم کاری 

از جانب ما باشد یا هر مدیر دیگری...
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سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان :
هنوز برای تعطیلی ها 

تصمیم گیری نشده است
اعمال  گفت:  خوزستان  در  کرونا  مدیریت  ستاد  سخنگوی 
محدودیت ها پابرجا است اما در خصوص تعطیلی یا ممنوعیت 

در خوزستان تصمیم گیری نشده است.
رضا نجاتی با اشاره به اعمال محدودیت ها در ۹ شهر خوزستان 
و اهواز، اظهار کرد: این اعمال محدودیت ها پابرجا است اما در 
خصوص تعطیلی یا ممنوعیت در خوزستان تصمیم گیری نشده 
است.وی افزود: ورود به ادارات باید با ماسک باشد و از ورود 
افراد بدون ماسک جلوگیری شود.نجاتی با اشاره به ممنوعیت 
برگزاری مراسم عروسی و عزاداری در خوزستان نیز تصریح کرد: 
با برگزارکنندگان مراسم عروسی و عزاداری برخورد می شود و 

برای آن ها پرونده قضایی تشکیل خواهد شد.
سخنگوی ستاد مدیریت کرونا در خوزستان که شب گذشته در 
یک برنامه تلویزیونی صحبت می کرد، بیان کرد: دستگاه قضایی 
و نیروی انتظامی مصمم به برخورد با این افراد هستند و به 
فرمانداران، دادستان ها و فرماندهان نیروی انتظامی ابلاغ شده 
است که بیش از پیش تلاش کنند و با برگزارکنندگان مراسم 
عروسی و عزاداری برخورد جدی تری شود. امیدواریم مردم نیز 

همکاری بیشتری داشته باشند.

معاون استاندار خوزستان :
کشت شلتوک 

به ۱3۰ هزار هکتار خواهد رسید
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری خوزستان با اشاره به 
اینکه برای کشت تابستانه امسال هشت میلیارد و ۱00 میلیون 
مترمکعب آب درنظر گرفته شده است گفت: در صورت همکاری 
کشاورزان و جلوگیری از برداشت غیر مجاز آب، انتظار می رود 
محصولات کشاورزی مناسبی در این فصل از سال کشت شود.

فاضل عبیات اظهار داشت: در پشت سدهای استان آب به اندازه 
کافی برای انجام بیشترین میزان کشت ممکن در تابستان ذخیره 
سازی شده است و با محاسباتی که انجام شد، امسال حدود ۱30 
هزار هکتار به کشت شلتوک و دیگر محصولات قابل کشت  
استانداری  در  مسئول  مقام  است.این  یافته  اختصاص  استان 
خوزستان با بیان اینکه  در فروردین ماه سال گذشته به واسطه 
امسال  به  نسبت  بیشتری  پرآبی  از  استان  سدهای  سیلاب 
برخوردار بود، گفت: در تابستان سال ۹۸ بیش از ۲00 هزار هکتار 

از اراضی کشاورزی استان به کشت شلتوک اختصاص یافت.
معاون  هماهنگی امور عمرانی استانداری خوزستان با بیان اینکه 
سال گذشته بیشترین میزان کشت تابستانه مربوط به مناطق 
سیل زده بود، افزود: به منظور تقویت بنیه اقتصادی کشاورزان 
خسارت دیده، کشت شلتوک در ۱35 هزار هکتار از اراضی این 
مناطق انجام شد.عبیات یادآورشد: کشت تابستانه سال گذشته 
برای این بخش از کشاورزانی که ۲ فصل از سال دچار خسارت 

شده بودند، زمینه رضایتمندی عمومی را فراهم کرد.
وی میزان کشت شلتوک انجام شده در استان تا به امروز را  
۹0 هزار هکتار عنوان کرد و افزود: تا پایان هفته نیز این میزان 
به ظرفیت تعیین شده یعنی ۱30 هزار هکتار در سال جاری 
خواهد رسید و برای اینکه اراضی پایین دست بتوانند از منابع 
آبی اختصاص یافته بهرمند شوند؛ از کشاوزران خواسته شده تا 
برداشت غیر مجاز انجام ندهند.معاون هماهنگی امور عمرانی 
استانداری خوزستان تصریح کرد: مدیریت منابع آب اختصاص 
یافته در برخی از مناطق استان خوزستان مانند شهرستان های 
هویزه و دشت آزادگان، به تشکل های صنفی کشاورزی واگذار 

شد تا از انجام برداشت های غیرمجاز احتمالی جلوگیری شود. 

فرماندار ویژه خرمشهر :
مقدمات بازگشایی

 مرز شلمچه فراهم شده است
معاون استاندار و فرماندار ویژه خرمشهر با اشاره به رایزنی با 
گفت:  شلمچه  تجاری  مرز  گشایش  برای  عراقی  مقامات 
تمهیدات موردنیاز و پروتکل های بهداشتی لازم برای بازگشایی 
مرز شلمچه پیش بینی و فراهم شده است.محمد حیدری اظهار 
داشت: برای گشایش این مرز تجاری رایزنی های مستمری از 
طریق فرمانداری خرمشهر و استانداری خوزستان با طرف عراقی 
در حال انجام است ولی این کشور تاکنون موافقت رسمی خود را 
برای از سرگیری صادارت کالا اعلام نکرده است.وی افزود: در 
هفته گذشته با رایزن تجاری بغداد در این خصوص مذاکره شد و 
قول مساعد برای بازگشایی مرز تجاری شلمچه داد ولی تاکنون 

نتیجه  خاصی به دست نیامده است.
حیدری با اشاره به مهیا شدن تجهیزات  و موارد لازم برای از 
سرگیری صادرات کالا بر اساس پروتکل های بهداشتی زمان 
کرونا به عراق از مرز شلمچه گفت: دستگاه های دولتی ، نهادها 
و شرکت های بخش خصوصی مستقر در محدوده تجاری مرز 
شلمچه ضمن رعایت پروتکل های لازم بهداشتی در منطقه 
برای آغاز مجدد صادرات آماده هستند.مرز تجاری شلمچه در پی 
شیوع کرونا از ۱7 اسفندماه سال گذشته از سوی طرف عراقی 
به روی کالاهای صادراتی بسته شد.در سال گذشته یک میلیارد 
دلار کالای تولیدی سرزمین اصلی و ۲۲0 میلیون دلار کالای 
تولید منطقه آزاد اروند شامل مواد شیمیایی، شیلات و فولاد از 

طریق منطقه آزاد اروند به عراق صادر شد.

بخشدار دهدز :
آتش در جنگل های سررگ خواجه 

شعله ور شده است
بخشدار دهدز از توابع ایذه گفت: آتش در مراتع و جنگل های 

ارتفاعات سررگ خواجه دهدز شعله ور شده است.
محسن البرزی اظهار داشت: آتش به جان جنگل ها و مراتع کوه 

بنسون در ارتفاعات سررگ خواجه بخش دهدز افتاد.
طبیعی،  منابع  نیروهای  اطلاع،  از  پس  بلافاصله  افزود:  وی 
آتش نشانی، دهیاری مردم  به منطقه اعزام شدند و هم اکنون در 
حال خاموش کردن آتش هستند. بخشدار دهدز با بیان اینکه این 
منطقه شامل جنگل های بلوط و مرتع است گفت: علت وقوع این 
آتش سوزی مشخص نیست و تلاش می کنیم هرچه زودتر آن 
را مهار کنیم.دهدز از توابع شهرستان ایذه و در منطقه کوهستانی 
خوزستان واقع شده است که مناطق مختلف آن پوشیده از جنگل 
و مرتع هستند.شهرستان ایذه بیش از 3۲0 هزار هکتار منابع 

طبیعی شامل جنگل و مرتع دارد.

کرونا دست از سر خوزستان بر نمی دارد ؛

تعداد شهرهای قرمز بیشتر شده است

نماینده مردم دزفول :

پیشگیریازفسادباانتخابمدیرانصادقمحققمیشود

رئیس اتحادیه مرغداران خوزستان :

نهادهاینظارتیفقطبهتولیدكنندگانفشارمیآورند

فرماندار ایذه :

شبکهبهداشتوشهرداریكمكاریمیكنند

مدیرکل بنادر خرمشهر :
صادرات کالا

 ۲۱ درصد رشد داشته است
مدیرکل بندر و دریانوردی خرمشهر از افزایش حجم صادرات 
کالا از این بندر خبر داد و گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون 
به کشورهای  بندر خرمشهر  از  کالا  تن  و 7۹5  هزار   ۶۹5

حاشیه خلیج فارس صادر شده است.
نورا... اسعدی اظهار کرد: با توجه به افزایش کم سابقه حجم 
در  واقع  اسکله  پست  سه  خرمشهر،  بندر  در  کالا  صادرات 
بیست گانه  اسکله های  به  خرمشهر  بندر  دریایی  تاسیسات 
برای تخلیه و بارگیری کالا و تسهیل در روند صادرات افزوده 

شده است.
وی افزود: با انجام این کار در حال حاضر در تاسیسات دریایی 
خرمشهر مجموعا حـدود ۶00 متـر اســکله سـنگین و 400 

متــر اسـکله سبک وجود دارد.
مدیرکل بندر و دریانوردی خرمشهر تصریح کرد: از ابتدای 
سال جاری تاکنون ۶۹5 هزار و 7۹5 تن کالا از بندر خرمشهر 
به کشورهای حاشیه خلیج فارس صادر شده است که این 
میزان نسبت به مدت مشابه سال گذشته رشد ۲۱ درصدی 
را نشان می دهد. اسعدی گفت: تمام امکانات، زیرساخت ها 
و تاسیسات در بندر خرمشهر برای انجام همه عملیات های 
بندری فراهم شده است و با توجه به اقدامات انجام شده، در 
روزهای آینده نیز شاهد افزایش فعالیت های این بندر در زمینه 

صادرات کالاها خواهیم بود.
وی بیان کرد: همچنین از ابتدای امسال تاکنون بیش از ۱3 
در  و یخچالی  کانتینری  بارگیری  تن عملیات  و ۹۱۸  هزار 
بندرخرمشهر به ثبت رسیده است که این میزان در مقایسه با 

سال گذشته ۱۱۲ درصد رشد داشته است.

شرکت برق منطقه ای خوزستان :
پیک مصرف برق کاهش یافته است

مدیر بازار برق شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت: پیک 
مصرف برق خوزستان در خردادماه سال جاری 7 هزار و ۸۹۶ 
مگاوات بوده که نسبت به پیک بار در مدت مشابه سال قبل 

حدود ۱.۶ درصد کاهش داشته است.
اول  ماهه  در سه  انرژی مصرفی  کرد:  اظهار  فرامرز شادفر 
امسال در خوزستان، برابر ۹ هزار و 53۶ گیگاوات ساعت بوده 
و این میزان مصرف نشان دهنده حدود ۲ درصد کاهش نسبت 

به مدت مشابه در سال گذشته است.
سال  خردادماه  در  خوزستان  برق  مصرف  پیک  افزود:  وی 
جاری 7 هزار و ۸۹۶ مگاوات بوده که نسبت به پیک بار در 

مدت مشابه سال قبل حدود ۱.۶ درصد کاهش داشته است.
مدیر بازار برق شرکت برق منطقه ای خوزستان تصریح کرد: 
کل تولید برق استان خوزستان در سه ماهه اول سال جاری، 
نیروگاه های  سهم  که  بوده  ساعت  گیگاوات   3 و  هزار   ۱۱
آبی معادل 40 درصد و سهم نیروگاه های حرارتی و سیکل 

ترکیبی ۶0 درصد کل انرژی تولیدی است.
شادفر گفت: از ۶ هزار و 54۶ گیگاوات ساعت برق تولیدی 
نیروگاه های گازی و حرارتی 4۱ درصد توسط بخش دولتی 
بخش  توسط  درصد   5۹ و  ماهشهر(  و  رامین  )نیروگاه 
و  بهبهان  آبادان، خرمشهر،  زرگان،  )نیروگاه های  خصوصی 

فجر( تولید شده است.
وی بیان کرد: نیروگاه های حرارتی و گازی استان خوزستان 
در این دوره به طور متوسط در هر روز حدود 70 گیگاوات 

ساعت برق تولید کرده و به شبکه تحویل داده اند.
شادفر خاطرنشان کرد: گرچه شرکت برق منطقه ای خوزستان 
تمهیدات لازم جهت تامین برق مطمئن و پایدار را برای همه 
منظور  به  اما  کرده  فراهم  سال  فصول  تمام  در  مشترکین 
انرژی  از  بهینه  استفاده  و  شبکه  اطمینان  قابلیت  افزایش 
الکتریکی، ضرورت مدیریت مصرف برق و جابه جایی مصارف 
غیرضروری از ساعات اوج مصرف ساعت )۱4 تا ۱7 و ۲۱ 
تا ۲3( به سایر ساعات شبانه روز، توسط همه مصرف کنندگان 

امری لازم و ضروری است.

مدیرکل بنیاد مسکن خوزستان :
بازسازی مناطق سیل زده
 به زودی پایان می یابد

کار  اتمام  برای  تلاش  از  خوزستان  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
بازسازی مناطق سیل زده در خوزستان تا پایان تیرماه خبر داد.

مسعود انصاریان با اشاره به آخرین وضعیت بازسازی مناطق 
سیل زده خوزستان اظهار کرد: دولت دو مصوبه در خصوص 
بازسازی مناطق سیل زده خوزستان داشت که در اجرای این 
مصوبات؛ ۱3 هزار و 3۶5 واحد تعمیری و احداثی مربوط به 
مصوبه اول، در اواخر سال گذشته به اتمام رسید و به صاحبان 

آن ها تحویل داده شد.
وی افزود: مصوبه دوم دولت در خصوص بازسازی ۱۱ هزار و 
77۸ واحد بود که از این تعداد، یک هزار و ۶4۸ واحد احداثی 
بازسازی  عملیات  است.  تعمیری  واحد   ۱30 و  هزار   ۱0 و 
واحدهای تعمیری مصوبه دوم نیز به اتمام رسیده و پیشرفت 
فیزیکی کار در خصوص واحدهای احداثی نیز بیش از ۸0 

درصد است.
مدیرکل بنیاد مسکن خوزستان با بیان اینکه عملیات بازسازی 
همه واحدهای تعمیری به اتمام رسیده است، تصریح کرد: 
جمعا بیش از ۲0 هزار واحد تعمیری در دو مصوبه دولت وجود 
داشت که کار بازسازی همه این واحدها به اتمام رسیده و 

اهالی در این واحدها ساکن شده اند.
براساس  کرد:  تصریح  خوزستان  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
برنامه ریزی های انجام شده قرار بود عملیات بازسازی مناطق 
سیل زده در خوزستان در پایان خردادماه امسال به اتمام برسد 
اما شیوع کرونا و تعطیلی هایی که به دنبال آن آمد، باعث شد 

برنامه به تعویق بیافتد.
انصاریان گفت: همه تلاش خود را خواهیم تا در پایان تیرماه 
کار بازسازی مناطق سیل زده در خوزستان به اتمام برسد و 
همه واحدهای احداثی نیز به صاحبان آن ها تحویل داده شوند.

وی با بیان اینکه کار بنیاد مسکن در بحث بازسازی مناطق 
محیط  بهسازی  و  نبوده  مسکن  به  مربوط  تنها  سیل زده 
روستاهای آسیب دیده از سیل نیز در دستور کار قرار داشته 
است، ادامه داد: کار بهسازی معابر ۹۸ روستا که در سیلاب 
دچار خسارت شده بودند در حال انجام است و بیش از 50 

درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.


